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írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Javulhat-e a gyermekvédelmi szakellátást végző intézmények finanszírozása ?
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Szűcs Erika szociális és
munkaügyi miniszter asszonyhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Asszony !

A gyermekvédelmi törvény 2009 . január 1-jén hatályba lépő szabályai szerint a megyei jogú
városoknak a saját területén él ő gyermekek vonatkozásában biztosítania kell az otthont nyújt ó
és az utógondozói ellátásokat . Mivel ezekben az intézményekben gyakorlatilag nincs térítés i
díj bevétel, az ellátás finanszírozása rendkívül sokba kerül . (Példaként : Kecskemét Megyei
Jogú Város Önkormányzat a jövő évben a Bács-Kiskun Megyei Önkormányzatnak várhatóan
136 millió forintot fizet majd a kecskeméti gyermekek ellátásáért) . Kérdésem: várható-e, hogy
a gyermekvédelmi szakellátások finanszírozását megpróbálja a Kormány az elkövetkezendő
időszakban javítani?

Várom válaszát!

Dr. Zombor Gábo r
Fidesz — Magyar Polgári Szövetség

Budapest, 2008 . december 18 .
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